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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs  

 

3. Val av justerare 

Leif Johansson (PRO), ordförande 

Clarence Kopparberg (SPF), vice ordförande 

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

Rådet framförde synpunkt på att KPR-protokollet fortsatt är mindre 

innehållsrikt än tidigare, samt att det finns en uppfattning om att 

KPR inte får tillgång till all relevant information som de skulle 

kunna yttra sig över.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Stadsdelsdirektör Karin Bülow rapporterade att äldreomsorgens 

verksamheter fungerar väl och att snömängderna som kommit 

senaste tiden inte orsakat några större problem. Inför helgerna finns 

en god planering både gällande arbetsuppgifter men också kring 

julfirande. Karin meddelade vidare att det sedan en vecka tillbaka 

tillkommit nya verksamheter inom avdelningen när sex stycken 

LSS-boenden som tidigare drivits av Attendo nu övergått till 

stadsdelens egen regi. Samtidigt har tre andra övergångar skett då 

avtal tecknats med nya leverantörer. Samtliga övergångar bedöms 

ha fungerat väl. 

 

Fråga ställdes från rådet om hur arbetet går med hänsyn till de nya 

reglerna om dygnsvila. Karin meddelade att arbetet pågår i samråd 

med staden, och att SKR leder ett arbete kring hur man ska tänka 

och räkna kring dygns- respektive veckovila. Karin förtydligade 

även att det är ett EU-regelverk som funnits i flera år men att man i 

Sverige tidigare kollektivavtalat sig runt, men att en EU-dom nu 

gjort gällande att man inte får avtala bort regler om dygnsvila.  

 

Rådet informerades om att de från och med nästa år kommer att ha 

sina möten i annan lokal än i nuläget, i konferensrummet Nippon på 

våningsplan 3. Nippon är ett större konferensrum där fast hörslinga 

installeras och ger därmed bättre tillgänglighet för mötesdeltagare.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 14 december 2023 
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§ 7 Reviderat genomförandebeslut Stångåvägen, Bagarmossen 

Karin Bülow fick frågan om stadsdelen känt till omständigheterna 

kring marken länge och varför beslutet i så fall fattas först nu, samt 

varför kostnaden per barn fördubblats. Fråga ställdes även hur det 

påverkar förvaltningen ekonomiskt.  

 

Karin meddelade att staden inte känt till de fulla omständigheterna 

kring marken och behovet av sanering. Exploateringskontoret 

genomförde en markundersökning, men när SISAB påbörjade 

arbetet med grundläggningen upptäcktes ytterligare behov som 

måste omhändertas vilket orsakar förseningar och fördyringar. 

Kostnadsökningen kopplas även till inflation och räntehöjningar. 

Sammantaget gör fördyringen det nödvändigt att få ett reviderat 

genomförandebeslut från nämnden. Stadsdelen påverkas 

ekonomiskt, men viss kompensation finns i att paviljongförskolor 

kan avvecklas i samband med att Stångåvägen öppnar, men den 

besparingen kompenserar inte fullt ut för kostnaderna.  

 

§ 8 Reviderade riktlinjer för föreningsbidrag 

Rådet får vissa förtydliganden gällande ansökningsblanketten och 

efterfrågade bilagor. Karin meddelade att de nya dokumenten 

kommer att publiceras innan jul så att föreningarna har god tid på 

sig att förbereda sina ansökningar.  

 

§ 9 Avtal gällande publika visningar av bio på Kulturhuset 

Rådsmedlem lyfte frågan om att stadsdelens möjlighet att via bio på 

Kulturhuset inte ska konkurrera ned andra aktörer. Karin bekräftade 

detta och berättade att kontakt tagits med exempelvis biograf 

Reflexen och andra aktörer och att dialog förts om utbudet så att 

konkurrenssituation inte uppstår.  

 

§10 Val av Skarpnäcks pensionärsråd 2024 

Rådet hade inga synpunkter. När SPF har en ytterligare person att 

nominera till ersättare kommer fyllnadsval att hållas i 

stadsdelsnämnden.  

 

§ 11 Beslut och anmälan om nedskrivning och avskrivning osäker 

fordran 2023 

Karin ombads att förklara innebörden av ärendet. Karin beskrev att 

ärendet utgår från kommunfullmäktiges regler för ekonomisk 

förvaltning, och gav exempel på situationer där avskrivningar kan 

bli aktuellt samt exempel på när försörjningsstöd kan återkrävas.  

 

§ 12 Medborgarförslag om dansbana i Skarpnäck 

Rådet har inga synpunkter. 
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Fråga ställdes gällande Kaninparken (Skarpaby lekpark) och varför 

det i samband med att den gjordes om inte blev något för äldre. 

Karin förklarade att det skett samråd om parken och att de 

satsningar som gjorts utgår ifrån de synpunkter och önskemål som 

inkommit.  

 

§ 13 Remiss gällande program för tillgänglighet och delaktighet för 

personer med funktionsnedsättning 2024-2028  

Rådet lyfte frågan kring KPRs deltagande i framtagandet av 

programmet och att det kan finnas behov av ett ökat deltagande och 

insyn.  

 

Karin meddelade att förvaltningen anser att det i sin nuvarande form 

är ett brett program som träffar alla målgrupper och är 

välfungerande. I revideringen har man lyft fram vissa grupper 

ytterligare, bland annat gruppen äldre. Programmet är ett 

styrdokument för stadens samtliga bolag och förvaltningar. 

 

Karin fick fråga huruvida man sammanslår grupper i olika åldrar 

när det kommer till daglig verksamhet inom funktionsnedsättning. 

Karin meddelade att så inte sker samt att daglig verksamhet kan se 

väldigt olika ut utifrån personers individuella behov.  

 

§ 14 Remiss, betänkandet ökat informationsflöde till 

brottsbekämpningen – en ny huvudregel (SOU 2023:69)  

Rådet ställde frågan till Karin förvaltningens uppfattning om 

förslaget i förhållande till nu gällande sekretessregler och möjlighet 

till informationsöverföring.  

Karin beskrev att de sekretessbrytande regler som finns för 

socialtjänst redan är anpassade och att det är i hög grad handlar om 

att nyttja de möjligheter som ges i lagen.  

Rådet får därefter övergripande information om hur 

sekretessbrytande regler fungerar och exempel på hur socialtjänst, 

socialjour och polisen samverkar och delar information samt 

förutsättningarna för detta.  

 

Rådsmedlem efterfrågade protokoll från trygghetsvandring, samt 

fick svar att detta är ej klart ännu.  

 

§ 15 Ej verkställda beslut 2023 

Rådet frågade hur det ser ut med beläggningen på boende i olika 

stadsdelar. Karin meddelade att det ser olika ut men att det inte 

råder någon platsbrist.  
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§ 16 Månadsrapporter 2023 

Rådet konstaterade att det i ärendet framgår samma bild som 

tidigare med ett sammantaget överskott.  

 

§ 17 Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 

protokollsutdrag m.m. enligt lista 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 18 Inkomna medborgarförslag enligt lista 

Rådet hade inga synpunkter.  

 

§ 19 Anmälan av protokoll och minnesanteckningar enligt lista 

Rådet framförde att det var ett välskrivet protokoll och att det var 

intressant och lärorikt att läsa.  

 

§ 22 Anmälan av delegationsbeslut avseende allmänna ärenden 

enligt lista   

Rådet hade inga synpunkter 

 

7. Rapporter 

PRO i Skarpnäck har en klimatcirkel, med läsning av böcker på 

ämnet. Utifrån sitt tidigare inskickade medborgarförslag kommer de 

även att arrangera en klimatfestival. En motsvarande cirkel kommer 

förhoppningsvis öppnas i Bagarmossen. Senaste distriktsmötet 

bildades även en klimatkommitté.  

 

Ordförande delar ut information från Frivillig väntjänst till rådets 

medlemmar.  

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

Karin fick fråga huruvida hon visste när mötesplatsen i Skarpnäck 

öppnar igen. Karin meddelade att det upptäckts nya vattenläckor i 

lokalen vilket innebär nya åtgärder och längre väntan innan det kan 

öppna igen.  

 

Justeras av: 

 

Leif Johansson (PRO), ordförande 

Clarence Kopparberg (SPF), vice ordförande 

 

Sekreterare: Julia Ögren 

 

 

 


